

《单词百科:immunology是什么意思?immunology怎么发音?immunology的解释和用法》

英语单词immunology是什么意思?immunology怎么读?immunology怎么发音?简答网为您整理了immunology的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



immunology怎么读

immunology的读音:[, ɪ mju ' nɒ l ə dʒ i]

immunology的意思

1、n.免疫学;

immunology的双语例句

1、Apart from all these fundamental aspects of avian immunology, practical aspects should not be neglected.

除了研究禽类免疫系统的基本原理外,禽类免疫的实用性研究同样不能忽视.

2、There has never been a more exciting time to read about and study avian immunology.

阅读和学习禽类免疫学将是一件从未另人如此激动的事情.

3、Animal models inflammatory bowel disease can be induced by chemical, immunology, genetics and other access methods.

炎症性肠病动物模型可通过化学性诱导、免疫学、遗传学等方法获得.

4、Immunology is a leading subject connecting the basic medicine and clinical medicine.

免疫学是生命科学发展的前沿学科,也是基础医学和临床医学的支撑学科之一.

5、Conclusions Hyperbilirubinemia in BMJ infants is lower in their humoral immunology status.

结论母乳性黄疸患儿血清胆红素浓度稍增高即可降低患儿的体液免疫功能.

6、Objective : To determine the effects of rapid pressure change on human hemato immunology.

目的: 探讨压力急剧变化的高气压暴露过程对潜水员血液免疫学指标的影响.

7、Tumor immunology and immunotherapy are but one of the exciting areas in cancer research.

肿瘤免疫学与免疗不过是癌瘤研究中这些鼓舞人心的领域之一.

8、To explore the new teaching approach in the medical immunology the students' study interests.

探求免疫学教学中解决学生缺乏学习兴趣的新方法.

9、These findings were published in Clinical and Vaccine Immunology.

这些发现被发表在《临床与疫苗免疫》上.

10、Meet the biochemistry, molecular biology, cell biology, immunology and other needs of biotechnology experiments.

满足生物化学、分子生物学、细胞生物学、免疫学等生物科技实验需求.

11、The present invention is in the fields of medicine, public health, immunology, molecular biology and virology.

本发明涉及医学、公共卫生、免疫学、分子生物学和病毒学领域.

12、Immunology is a fast developing and important front line subject in life sciences.

在生命科学中,免疫学是一门发展十分迅速的重要的前沿学科.

13、Objective To a higher quality of immunology lab teaching.

目的提高免疫学实验课教学质量.

14、With the development of molecule biology and immunology, the immunotherapeutic means of leukemia have constantly increased.

[中英文摘要]随着分子生物学和免疫学的进展,白血病的免疫治疗手段不断增多.

15、The clinical curative rate and immunology index, the change of the serum testosterone, were observed.

西药组作为对照组,观察了临床疗效和免疫学指标血清睾酮的变化.

16、The study is published in the September 2008 issue of The Journal of Immunology.

这份研究发表于《免疫学杂志》的2008年9月那一期上.

17、Objective to study the diagnosis classification of acute leukemia due to morphology and immunology.

目的:探讨急性白血病形态学分型与免疫学分型相结合,对诊断分型的价值.

18、Objective : To research the immunology reinforcement effect of AMK from the viewpoint of immunity.

目的:从免疫功能方面探讨中药白术的强身健体作用.

以上是简答网为您整理的immunology怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于immunology的用法、immunology的释义、immunology的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/immunology>

